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BEMUTATKOZÁS 

JAKÓ RÓBERT, ELNÖKI BEMUTATKOZÁS 

1992. január 26-án születtem egy Békés megyei kisvárosban, Gyulán. Általános iskolai 

tanulmányaimat a gyulai Implom József Általános Iskola 5. Számú Általános Iskola és Sportiskola 

Tagintézményében végeztem, majd a békéscsabai Gépészeti és Számítástechnikai Szakközépiskola 

és Kollégium tanulójaként szereztem meg előbb érettségi bizonyítványomat 2010-ben, majd két 

évre rá webmesteri végzettségemet a békéscsabai Központi Szakképző Iskola és Kollégium 

hallgatójaként. Újabb két évig munkaviszonyban álltam a Körös-vidéki Vízügyi Igazgatósággal, 

mint adminisztrátor, majd 2014 szeptemberében kezdtem meg tanulmányaimat az ELTE-n, mint 

informatika-magyar nyelv és irodalom szakos osztatlan tanáris hallgató, melyen jelenleg negyedik 

évemet töltöm. 

Már elsőéves korom óta a Kerekes Kollégiumban élek, ami számomra új élmény volt, hiszen azelőtt 

sosem laktam ilyen közösségben. Maga a közösségi lét is új élményként hatott ezáltal, érdeklődőbbé 

és nyitottabbá váltam a rendezvények, programok irányába, előszeretettel segítettem ott, ahol 

lehetőségem nyílt rá, szívesen vettem részt ezekben. Második évemben Zsibrita Vera diákbizottsági 

elnök felkérésének köszönhetően előbb géptermesként tehettem hozzá a közösséghez, majd 

diákbizottsági tagként is számított rám, mint titkár. Ebben a tanévben vettem részt az 

utánpótlásképzésben is, melynek keretében rengeteg új élményt és tudást szereztem. 

2016 októberében ért az a megtiszteltetés, hogy Fekete Flóra, a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat elnöke felkért, hogy csatlakozzam csapatához, mint tudományos és pályázati 

ügyekért felelős referens, majd 2017 februárjától a szociális ügyekért felelős referensi tisztséget is 

betöltöttem és töltöm be a mai napig is, köszönhetően annak, hogy Áldorfai Gergő is számít rám 

csapatában. Az itt kapott rengeteg tapasztalatnak köszönhetően magam is fejlődtem, megismertem 

újabb kompetenciáimat, és ezeket a jövőben is hasznosítani szeretném, hogy a hallgatók érdekeit 

megfelelően tudjam képviselni, tudjak számukra segítséget nyújtani, amennyiben akadályba 

ütköznek, vagy kérdésük merül fel.  

Ezt szeretném helyi szinten is továbbvinni, mert bennem él, hogy ezeket a tapasztalatokat azon a 

helyen is kamatoztatnám, ahol az elmúlt években a legtöbbet kaptam. Abból a rengeteg jóból, 

segítségből most magam szeretnék visszaadni mindazok számára, akikkel egy közösségben élek, 

mert fontosnak tartom azt, hogy mindenki tudjon valakihez fordulni, ha segítségre van szüksége, 

és mindenki pozitív élményekkel gazdagodjon – csakúgy, ahogy én is egykoron.   
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KÓSA ALEXANDRA, ALELNÖKI BEMUTATKOZÁS  

Kósa Alexandra vagyok, 1995.09.28-án születtem Nagykanizsán. Általános iskolai éveimet a 

bánokszentgyörgyi Arany János Általános Iskolában töltöttem. Középiskolai tanulmányaimat pedig 

Zalaegerszegen a Deák Ferenc Szakközépiskolában folytattam pedagógia szakon. Miután sikeresen 

leérettségiztem, búcsút vettem a zalai tájtól és megkezdtem az egyetemi tanulmányaimat. Az Eötvös 

Loránd Tudományegyetem Tanító- és Óvóképző Karán immáron harmadik éve vagyok 

óvodapedagógus hallgató, és ugyanennyi ideje szeretett kollégiumunk lakója is. Már a középiskolai 

éveim alatt is szerettem jelen lenni, segíteni, szervezni az ottani diákélet eseményeit. A 

diákönkormányzat és az iskolarádió működtetése nem feladat volt, hanem kikapcsolódás. 

Amikor 2015 őszén ide kerültem, még nem sejtettem, hogy hamar magával ragad majd az itteni 

kollégista élet segítése. Októberben kezdtem el felelni a gépterem nyitvatartásáért, majd februártól 

már a keddenként megrendezésre kerülő teaházas csapat tagja lettem. Ezek nagyszerű lehetőséget 

adtak arra, hogy minél több embert ismerjek meg, akikkel a mai napig nagyon jó kapcsolatom van. 

2016 márciusában Zsibrita Vera felkérésére a diákbizottság tagja lettem, mint kommunikációs 

referens, mely posztot a mai napig betöltöm, és ez a tisztség igazán közel áll hozzám. Nagyon hálás 

vagyok érte, hiszen sok mindenbe bepillantást nyerhettem, sok mindenkivel kapcsolatba 

kerülhettem és rengeteg hasznos ismeretre tettem szert a másfél év alatt. Hogy csak egyet említsek: 

a rendezvényszervezés fortélyai számomra új információkkal szolgáltak. Izgalmas volt, és 

tanulságos. Most már jártasabban, gyakorlottabban, de ugyanolyan, ha nem nagyobb izgalommal 

várom az idei év lehetőségeit. 

Jakó Róbert felkérésére örömmel mondtam igent. Számos alkalommal dolgoztunk már együtt, 

ebből kifolyólag tudom, hogy szívvel-lélekkel és természetesen precízen alakítja a dolgokat, amikkel 

foglalkozik.  

A célom továbbra is az, hogy releváns információkkal tudjak szolgálni a hallgatói megkeresésekre. 

Fontosnak tartom, hogy tisztában legyenek a lakók azzal, hogy mi az ő érdekeiket képviseljük, ezért 

bátran kérdezzenek, forduljanak hozzánk, bizalommal, a legjobb tudásunk szerint igyekszünk 

mindenre megoldást találni.  
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MOTIVÁCIÓ 

Amikor először lettem kollégista, itt az egyetemen, itt a Kerekesben, magam sem tudtam, mire 

számíthatok. Az azóta eltelt három év során úgy hiszem, mindenféle élményt megtapasztaltam, amit 

csak lehetett kollégistaként, és ennek függvényében bátran ki merem jelenteni: a Kerekes 

Kollégiumban lakni nem csak annyit jelent, hogy vár egy szoba az épületben, ahol megpihenhet az 

ember. Ennél sokkal többről szólt mindig is, és ezt az érzést szeretném továbbra is fenntartani az 

itt élők számára csapatom segítségével. A kollégisták visszajelzéseik alapján maguk is átérzik a 

bennünket körbevevő identitást, éppen ezért ennek az érzetnek a fenntartása és megőrzése a cél, 

hogy ide mindig örömmel térjenek haza, mindenre kaphassanak lehetőséget, legyen az 

kikapcsolódás, szórakozás, tanulás vagy épp a pihenés, és elfogja a lakókat az a gondolat, ha a 

Kerekesre gondolnak, hogy itt közösség, egy igazi otthon vár rájuk.  

SZAKMAI PROGRAM 

A KOMMUNIKÁCIÓ FEJLESZTÉSE  

A kollégiumi kommunikáció több csatorna által is érintett, hiszen példának okáért az intézmény és 

a Kollégiumi Szolgáltató Központ részéről is egyaránt érkeznek hírek, információk, melyek érintik 

az itt lakókat. Arra szeretnénk törekedni, hogy ezek összehangoltan működjenek, és minél előbb 

jussanak el a hírek a hallgatókhoz, hogy mindenki időben tudjon tájékozódni az aktualitásokról, rá 

tudjon hangolódni a közeljövőben esedékes programokra, történésekre. Naprakésszé kívánjuk 

tenni a kollégiumi honlapot, illetve biztosítani szeretnénk annak lehetőségét, hogy a direktebb 

kommunikációs csatornákon (pl. Facebook-csoport) is gördülékenyebben menjen az 

információközlés. A kollégiumunkba idén érkező külföldi hallgatókkal is szeretnénk megtalálni a 

közös hangot, és informálni őket valamennyi lehetőségről, így a számukra létrejött online felületen 

már zajlik velük a kommunikáció, kapcsolattartás, köszönhetően nevelőink áldozatos munkájának, 

továbbá szeretnénk az egyes szolgáltatásokhoz angol nyelven segédleteket biztosítani, hogy ők is 

igénybe tudják venni azokat (pl. mosás, gépterem, kondi- és fitneszterem, stb.).  

A KÜLFÖLDI HALLGATÓKHOZ VALÓ KÖZELEDÉS  

Kollégiumunk a megújult pályázati kiírás révén nagyobb kapacitású lett, és ennek köszönhetően 

más tanulmányi programok keretében számos külföldi hallgató érkezett hozzánk. Hogy számukra 

is úgy teljen az itt eltöltött idő, mint az évekig itt tanuló magyar hallgatóknak, szeretnénk jobban 

megismerni őket, illetve elősegíteni azt, hogy közelebb kerülhessünk egymáshoz, és könnyebben 

boldogulhassanak intézményen belül és kívül, megtapasztalhassák azt az érzést, amit a 
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kollégiumunk nyújt a hallgatóknak. Szeretnénk, ha megvalósulnának olyan programok, amelyek 

kifejezetten nekik szólnak, továbbá olyanok is, ahol a magyar hallgatókkal karöltve jobban 

megismerkedhetnek egymással, kiépítve olyan kapcsolatokat, barátságokat, amelyeket a 

tanulmányok mellett ápolni szeretnének, ami miatt a mi országunk mellett tették le voksukat, mikor 

tanulmányaik folytatására készültek. Azt is fontosnak tartom továbbá, hogyha nekik adódik 

kérdésük, valamilyen jellegű problémájuk, úgy az is minél hamarabb megválaszolásra/megoldásra 

kerüljön, ezért szeretnék az ügyeiket intéző nevelőkkel szorosabban együttműködni, hogy minél 

hatékonyabban tudjunk intézkedni az ő eseteikben is.  

A KÖZÖSSÉGI ÉLET  

A kollégiumi közösségi életről több rendezvény is gondoskodik: a nagyobbak között tartjuk számon 

a Kerekes Napokat, valamint az Ajtósi Dürer sori Kollégiummal és Damjanich utcai Kollégiummal 

közösen megrendezett Városligeti Szüreti Mulatságot, de hét közben sem maradnak kikapcsolódás 

nélkül a kollégisták, hiszen a megrendezésre kerülő teaháznak is nagy sikere van. Ezek mellé 

szeretnénk további programokat behozni, így újra beindítani a korábban működő filmklubot, vagy 

épp az olyan alkalmi programokat, mint a hot-dog est, karaoke est, melynek célja, hogy a kollégisták 

összegyűljenek azért, hogy egymás társaságában szórakozzanak, ezáltal megismerve jobban 

egymást, és olyan kapcsolatokat, barátságokat ápolhassanak, melyek erősítik a közösségi szellemet, 

és megtartják azt az identitást, amit a Kerekes jelent a hallgatók számára. Amennyiben érdeklődés 

nyílik rá egy előzetes felmérést követően, tematikusabb esték megvalósítását is terveznénk - például 

valamilyen szezonális ünnephez kötődően – hogy még tovább ápoljuk az otthonosság érzetét.  

A korábbi években nagy népszerűségnek örvendő póló- és pulóverrendelés hagyományát a 

továbbiakban is meg kívánjuk őrizni. A Kerekes logójával ellátott ruhadarabokat büszkén viselik a 

hallgatók, és jó érzéssel tölt el bennünket, hogy ez is arculatot ad a kollégiumnak, szimbólumként 

tekinthetünk rá, és ott motoszkál bennünk a tudat: egy helyről érkeztünk, avagy egy latin mondással 

élve: Gens una sumus. 

SPORT 

Mivel a kollégium nem rendelkezik saját sportpályával, e tekintetben más alternatívához kell 

fordulnunk, ha hallgatóink számára biztosítani szeretnénk a rendszeres mozgás lehetőségét. A 

BEAC-nak köszönhetően a hallgatók sportprogramokon vehetnek részt hetente kétszer, illetve a 

kondi- és fitnesztermek használatával további opciók érhetők el azok számára, akik a sportos 

életmódot helyi szinten kívánják űzni. A termek állapotát szeretnénk felmérni, elérhetőségét és 
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kihasználtságát maximalizálni, illetve a lehetőségekhez mérten fejleszteni, jobbá tenni a hallgatói 

visszajelzések alapján. 

PÁLYÁZAT ÉS TUDOMÁNY  

Az egyetem több tekintetben is széles palettáját nyújtja a pályázatoknak, azonban sokszor ezekről 

nem értesülnek a hallgatók, nem kapnak megfelelő tájékoztatást. Szeretném, ha idén ez nagyobb 

figyelmet kapna, és elérhetőbb, közelibb lenne azon kollégisták számára is, akik kevésbé jártasak a 

pályázatok világában, és olyan élményekkel, lehetőségekkel gazdagodjanak, amik szinte 

karnyújtásnyira vannak tőlük ezeknek köszönhetően.  

A 7. emeleti tanulószobában felszerelt tábla remek lehetőséget kínál azok számára, akik 

tanulmányaikhoz segítségül használnák fel – legyen szó korrepetálásról, vagy épp a saját 

tanulmányok elsajátításáról, melyhez jól jön egy olyan felület, ahol a hallgató szemléltetheti a 

tételeket, kivetítheti gondolatait. Ezt továbbgondolva szeretném felmérni, hogy volna-e igény 

tanulókörök, szakkörök alakulására, és a lehetőségekhez mérten támogatni szeretném ezen 

kezdeményezéseket, hogy a hallgatók egymást is segítve tapasztalhassák meg kompetenciáikat, 

sajátíthassanak el új tudományokat, vagy hódolhassanak azon szenvedélyüknek, mely bennük 

közös, és összekötő erővel bír. 

UTÁNPÓTLÁSKÉPZÉS  

Az utánpótlásképzés lehetőséget biztosít az érdeklődő hallgatók számára, hogy megismerhessék a 

diákbizottság és a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat munkáját, betekintést nyerhessenek az 

érdekképviselet különböző területeire, valamint megismerkedhessenek a többi résztvevővel, legyen 

az a Kerekes Kollégium, vagy másik ELTE kollégium lakója. Éppen ezért szeretnénk elérni, hogy 

minél többen kapjanak lehetőséget arra, hogy ennek részesévé váljanak, és mind a helyben 

megszervezett alkalmakon, mind pedig a KolHÖK által megszervezett foglalkozásokon feltehessék 

kérdéseiket, elmondhassák ötleteiket, véleményeiket, valamint hogy szakmailag és emberileg is 

épülhessenek az utánpótlásképzés nyújtotta élményekből, tapasztalatokból, tudásból. 
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EGYÜTTMŰKÖDÉS 

Kollégiumi Szolgáltató Központ 

A kollégiumi Szolgáltató Központtal egy és ugyanazon célra törekszünk: a kollégisták számára 

szeretnénk olyan környezetet kialakítani, mely az igényeknek megfelelő, és segíti őket 

tanulmányaikban, kikapcsolódásukban, ennek okán fontosnak tartom azt, hogy a meglévő jó 

kapcsolatot továbbra is fenntartsuk és ápoljuk. Kollégiumunk osztályvezetőjétől, Orosz 

Bernadettől sok segítséget kaptunk az elmúlt időszakban, és bízom abban, hogy a jövőre nézve is 

sikeres és produktív lesz az együttműködés. 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat rendkívül fontos szerepet játszik a kollégiumok és 

kollégisták életében, és mint a KolHÖK elnökségi tagja, magam is ugyanazon célokra törekszem. 

Éppen ezért szeretnék továbbra is hatékonyan együttműködni velük, hogy a közös munka olyan 

pozitívumokat szüljön, amelyből emberi és szakmai oldalról egyaránt profitálhatnak az érintettek. 

ELTE Kollégiumi Hallgatói Alapítvány 

A kollégium meghatározó rendezvényeit tekintve elengedhetetlen egy olyan partner, akinek 

segítségével és támogatásával törekedhetünk ezen események színvonalassá tételére, a közösség 

építésére. Az ELTE Kollégiumi Hallgatói Alapítványtól ezt a támogatást az elmúlt évek során 

rendre megkaptuk, és bízom abban, hogy a kollégistákért végzett közös munkát a továbbiakban is 

hatékonyan tudjuk együtt végezni. 

Hotel Góliát 

Mivel kollégiumunknak a Hotel Góliát ad otthont, így fontosnak tartom azt, hogy jó viszonyt 

ápoljunk a Hotel munkatársaival, és közösen tudjunk együttműködni annak érdekében, hogy az itt 

lakó hallgatók számára a lehető legjobb körülményeket biztosítsuk. A Hotel az elmúlt évek során 

rendre a segítségünkre volt, és bízom benne, hogy az elkövetkező időszakban is gyümölcsöző 

marad a kapcsolatunk. 
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ÖSSZEGZÉS 

A fentebb vázolt terveken túl szeretnénk rugalmasan működni a csapattal együtt, és minden olyan 

lehetőséget megragadni, minden olyan problémát áthidalni és megoldani, ami az adott pillanatban 

születik. Az itt lakók számára azt a helyet szeretnénk biztosítani, ahol a fárasztó egyetemi nap 

és/vagy munka után megpihenhet, kikapcsolódhat, programokon vehet részt, és ahol - ha 

valamilyen akadályba ütközik - segítségre lel. A Kerekes Kollégiumra bátran volt mondható mindig 

is, hogy egy otthon, olyan emberek otthona, akik egyazon célból vannak az egyetemen, és egyazon 

cél miatt laknak a kollégiumban: hogy társaikkal megismerkedhessenek, közösen jól érezhessék 

magukat, és meglegyen a hovatartozás érzete, valamint a tanulmányok sikeres abszolválásához 

megfelelő közegben és környezetben élhessenek. A tanév során arra törekszünk, hogy ezt 

megadhassuk számukra, és mindenki megtalálja a maga számítását. A célunk egy: otthon, közösség, 

élmény! 

Köszönöm, hogy elolvastad a programot! 

Üdvözlettel: 

Jakó Róbert 


